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Prvi intervju sa
Prelatom Opusa Dei:
„Vrlo sam zahvalan
Papi“

Fernando Ocariz je treći
nasljednik sv. Josemarie. Prije
nekoliko sati Papa ga je
postavio za prelata Opusa Dei i
ovo su njegove prve izjave.
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„Zahvalan sam Bogu jer duboko u sebi
On ima sve, uključujući i povijest ljudi
i institucija u svojoj ruci. Zahvalan
sam Papi, Papi Franji koji me
imenovao i potvrdio izbore koje su
proveli glasači u kongresu.“

Fernando Ocariz rođen je prije 72
godine u Parizu, gdje su njegovi
roditelji bili izbjegli nakon
građanskog rata u Španjolskoj.
Nakon toga živi u Španjolskoj gdje
studira fiziku. Studirao je teologiju u
Rimu gdje je živio sa osnivačem
Opusa Dei, Josemaria Escrivom.
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„Istina je da ono što me najviše
impresionira je bila njegova
sposobnost da voli ljude. Koliko mu je
zaista bilo stalo. To nije bilo pitanje
obrazovanja, čak i sa ljudima koje je
tek upoznao i tako dalje, ali bilo je
očito da on voli ljude.“



Osim što je strastven u vezi tenisa,
novi prelat je također i prestižni
teolog i savjetnik Kongregacije za
nauk vjere. Međutim, on misli da je
izabran radi svega što je naučio od
prethodnog prelata, Javiera
Echerarrie.
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„Pa ne znam, moguće je da su me
izabrali samo zato što sam proveo 22
godine uz prethodnog prelata. Ali
hajde…to je to…svatko bira kako želi,
slobodno.“

„Da li ste mogli spavati sinoć?“

„Da, ne osam sati ali šest.“

Novi prelat, koji je zadužen za 92
tisuće vjernika u Opusu Dei, kaže da
je njegov program pratiti program
pape Franje: mobilizacija svih
katolika da donesu kršćansku



poruku šireći radost svakome tipu
osobe.“
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